
P R O T O K Ó Ł 

--------------------------------- 

z posiedzenia Komisji Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej w Łazach 

odbytego w dniu 27.11.2023 r. godz. 14.30 

w Urzędzie Miejskim w Łazach, ul. Traugutta 15  

 

Obecni na posiedzeniu zgodnie z załączoną listą obecności. 

Radna Renata Supernak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju i Promocji  – powitała 

przybyłych na posiedzenie  Komisji.  

Następnie Przewodnicząca Komisji –  powiedziała, że tematem dzisiejszego 

posiedzenia  jest: 

 Zaopiniowanie spraw z zakresu gospodarowania nieruchomościami 

położonymi na terenie Gminy Łazy zgodnie z Uchwałą Nr VI/42/11 Rady 

Miejskiej w Łazach z dnia 30 marca 2011 r.  

 Sprawy bieżące. 

Radni przyjęli porządek bez uwag. 

 Przemysław Hrehorowicz - Kierownik Wydziału Gospodarowania 

Nieruchomościami przedstawił do zaopiniowania Komisji sprawy z zakresu 

gospodarowania nieruchomościami. 

Komisja po zapoznaniu się z wnioskami i dokładnym ich przeanalizowaniu 

zaopiniowała jak poniżej:  

1. Wniosek w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości tj. 

placu zabaw w Skałbani, działka nr 8474 obręb Grabowa o pow. ok 0,2532 ha.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie (4 głosy za)  odpłatne nabycie nieruchomości 

tj. placu zabaw w Skałbani, działka nr 8474 obręb Grabowa o pow. ok 0,2532 ha.   

      2. Wniosek w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż  nieruchomości nr 2745/2, 

2746/28 oraz 2746/32 obręb Łazy o łącznej pow. 1,7745 ha. 

 

Komisja zaopiniowała negatywnie (4 głosy za) sprzedaż nieruchomości                                 

nr 2745/2, 2746/28 oraz 2746/32 obręb Łazy o łącznej pow. 1,7745 ha. 

  

 W sprawach bieżących zaproszono Pana Mariusza Zdeb Prezesa spółki GUDREX 

wykonującego prace dotyczące wymiany sieci sanitarnej i wodociągowej przy                   

ul. Kolejowej i ul. Mickiewicza w Łazach. Wykonawca odpowiadał na pytania 

dotyczące uszkodzenia lampy oświetleniowej przy ul. Kolejowej na działce nr . 



Sugerowano, że podczas prowadzenia prac uszkodzono kabel zasilający wyżej 

wymienionej lampy. Uzgodniono, że zostanie nawiązany kontakt                                        

z przedstawicielami PKP energetyka w celu sprawdzenia nie działającej lampy.  

 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Protokół sporządziła Iwona Kurzeja                                        Przewodnicząca 

                                                                                           Komisji Rozwoju i Promocji 

         /-/ Renata Supernak
        


